
Page 1 of 19 

 

mi 
 
 
 
 
 
 

 
PROCES-VERBAL 

Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local al Sectorului 6 
din data de 12.12.2024 

 
 

Lucrările şedinţei au început la orele 14.00 în sala de ședințe a Primăriei Sectorului 6                    
cu sediul în Calea Plevnei nr. 147-149, sector 6, Bucureşti. 
 La prezidiu au luat loc următoarele persoane:  

- dl Demirel Spiridon, Secretarul general al Sectorului 6; 
- d-na Adina Nicolescu, Președinte de ședință; 

 În deschiderea lucrărilor şedinţei dl Demirel Spiridon, Secretarul general                        
al Sectorului 6, face prezenţa consilierilor. La începutul şedinţei au fost prezenți 24 de 
consilieri locali, iar pe parcursul şedinţei au venit d-na Bordianu şi d-na Iagăr. A lipsit dl 
Enache. 
 Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin poșta 
electronică, prin Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 2801 din 06.12.2024, în temeiul 
dispoziţiilor art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (3) lit. a) și alin. (5), art. 135,                        
art. 155 alin. (1) lit. b) şi lit. e) și ale art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a 
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
invitația la ședință precizând data, ora și locul desfășurării acesteia. 
 Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 2801 din 06.12.2024 a fost publicată în ziarul 
Adevărul în data de 14.11.2024, a fost adusă la cunoştinţa publică prin afişare la avizierul                        
Primăriei Sectorului 6 și pe site-ul instituţiei.     
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate pe site-ul 
instituției la adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local și pe pagina de 
facebook la adresa facebook.com/PrimariaSectorului6. 
 

Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 2801 din 06.12.2024 
 
Nr. 
Crt. 

Comisii de 
specialitate 

ale C.L. 
Sector 6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1.  
 

Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare din data    
de 19.11.2024 şi a procesului-verbal al şedinţei ordinare din data    
de 21.11.2024 

2.  

nr. 4 și    
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 308/04.12.2024 privind aprobarea schimbării 
destinației imobilului identificat cu numărul cadastral 210972 situat în 
strada Alizeului nr. 9, sector 6 și a imobilului identificat cu numărul 
cadastral 211556 situat în calea Giulești nr. 7, sector 6, care fac parte 
din baza materială a Școlii Gimnaziale nr. 168, în vederea demolării 
corpurilor de cladire C1, C2 și C3 din strada Alizeului nr. 9 și a 
corpurilor C1, C2 și C3 din Calea Giulești nr. 7 și edificarea unor noi 
construcții destinate unității de învățământ, în cadrul Programului 
național de investiții “Școli sigure și sănătoase” 

 

SECTORUL 6 AL MUNICIPIULUI BUCUREŞTI  
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3.  nr. 1 și   
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 310/04.12.2024 pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 233/12.09.2024 privind 
înfiinţarea, organizarea şi funcţionarea Complexului de Servicii 
Sociale ”Banca Locală de Alimente Sector 6”  instituție publică cu 
personalitate juridică în subordinea Direcției Generale de Asistență 
Socială și Protecția Copilului Sector 6 

4.  nr. 4 și  
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 262/27.09.2024 privind aprobarea criteriilor 
aplicabile în anul 2025 la stabilirea ordinii de prioritate în soluționarea 
cererilor de locuință, depuse de categoriile de solicitanți prevăzute de 
Legea locuinței nr. 114/1996 și Ordonanța de Urgență a Guvernului 
nr. 74/2007  

5.  nr. 1, nr. 4 
și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 227/28.08.2024 privind aprobarea 
Regulamentului pentru stabilirea și acordarea unor forme de sprijin 
financiar de la bugetul local al Sectorului 6 al Municipiului București 
pentru unitățile de cult aparținând cultelor religioase recunoscute din 
România situate pe raza administrativ-teritorială a Sectorului 6 al 
Municipiului București 

6.  nr. 5 și  
nr. 6 

Proiect de hotărâre nr. 266/02.10.2024 privind aprobarea 
Regulamentului de atribuire și exploatare a locurilor de parcare din  
parcajele de reședință, parcajele de tip SMART PARKING și 
parcajele destinate bicicletelor și autovehiculelor pe două roți, 
din administrarea Consiliului Local al Sectorului 6 al Municipiului 
București prin Administrația Comercială Sector 6 

7.  nr. 2 Proiect de hotărâre nr. 278/14.10.2024 privind aprobarea Planului 
urbanistic de detaliu – „B-dul Timișoara nr. 108B”, Sector 6, pentru 
construire stație de sortare deșeuri și compostare cu regim de înălțime 
parter înalt, pe un teren în suprafaţă de 42.254 mp, imobil deținut de 
Municipiul Bucureşti în administrarea Administrației Domeniului 
Public și Dezvoltare Urbană Sector 6 

8.  nr. 5 și  
nr. 6 

Proiect de hotărâre nr. 307/29.11.2024 privind aprobarea tarifelor 
pentru colectarea și transportul separat al deșeurilor reciclabile, 
precum și pentru sortarea deșeurilor reciclabile colectate de pe raza 
administrativ-teritorială a Sectorului 6  
al Municipiului Bucureşti 

9.  nr. 1, nr. 5 
și nr. 6 

Proiect de hotărâre nr. 287/01.11.2024 privind aprobarea tarifelor 
pentru utilizarea locurilor tip SMART PARKING, a locurilor din 
parcările securizate pentru biciclete și a locurilor pentru motociclete, 
aflate în administrarea Consiliului Local al Sectorului 6 prin 
Administrația Comercială Sector 6 

10.  nr. 1, nr. 3, 
nr. 5 și         
nr. 6 

Proiect de hotărâre nr.  289/01.11.2024 privind aprobarea tarifelor 
pentru serviciile prestate și utilizarea domeniului public și privat aflat 
în administrarea Consiliului Local al Sectorului 6 prin Administraţia 
Comercială Sector 6 

11.  nr. 5 și    
nr. 6 

Proiect de hotărâre nr. 309/04.12.2024 privind aprobarea 
Protocolului de colaborare între Sectorul 6 prin Direcția Generală 
Investiții Publice, Administraţia Domeniului Public şi Dezvoltare 
Urbană Sector 6 și Compania Municipală Termoenergetica București 
S.A. 

12.   nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 311/04.12.2024 pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 166/24.11.2020 privind 
constituirea Comisiei Locale de Ordine Publică Sector 6 
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13.  nr. 3 și         
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 312/04.12.2024 privind desemnarea 
reprezentanților Consiliului Local al Sectorului 6  în  Comisia pentru 
vânzarea spaţiilor comerciale sau de prestări de servicii din Sectorul 6 
al Municipiului Bucureşti, constituită conform Legii nr. 550/2002, cu 
modificările și completările ulterioare 

14.  nr. 5 Proiect de hotărâre nr.  313/04.12.2024 privind desemnarea 
consilierilor locali din cadrul Consiliului Local al Sectorului 6 care să 
facă parte din Comisia de evaluare a performanțelor profesionale 
individuale ale Secretarului general al Sectorului 6 al Municipiului 
București 

15.  nr. 5 Proiect de hotărâre nr. 315/06.12.2024 privind aprobarea 
reprezentării Asociatului Unic în Adunarea Generală a Centrului de 
Inovare și Proiectare Urbană Sector 6 S.R.L. 

16.   Întrebări și interpelări. 
 
 

Anexă la D.P. Sectorului 6 nr. 2828/11.12.2024 
                Suplimentarea Ordinii de zi a ședinței ordinare din data de 12.12.2024, ora 1400 

 

 
Dl Demirel Spiridon, secretar general: Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! 

Vom începe ședința noastră de astăzi cu efectuarea prezenței. Sunt 24 de consilieri prezenți. 
Lipsesc d-na Bordianu, dl Enache şi d-na Iagăr. Doamna președinte, aveți cuvântul! 

D-na Adina Nicolescu, preşedinte de şedinţă: Bună ziua, doamnelor și domnilor 
consilieri! Şedința de astăzi a fost convocată prin dispoziția domnului primar numărul 2801 din 
06.12.2024 și anunțul a fost publicat în ziarul Adevărul din data de 10.12.2024.                     
Proiectul ordinii de zi a fost suplimentat prin dispoziția numărul 2828 din 11.12.2024. 

Avem la dosar o informare depusă de către Responsabilul pentru Relația cu Societatea 
Civilă prin care ne informează că față de proiectele propuse pe ordinea de zi și pe site-ul 

Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate 

C.L.           
Sector 6 

ORDINEA DE ZI 

1. 
nr. 5 

 

Proiect de hotărâre nr. 319/11.12.2024 privind alegerea 
viceprimarului Sectorului 6 al Municipiului București care exercită 
primul calitatea de înlocuitor de drept al primarului Sectorului 6 al 
Municipiului București 

2. 
nr. 5 

 

Proiect de hotărâre nr. 320/11.122024 privind alegerea 
viceprimarului Sectorului 6 al Municipiului București 

3. 
nr. 1 și nr. 5 

 

Proiect de hotărâre nr. 318/11.12.2024 pentru instituirea unei 
derogări de la prevederile art. 2 alin. (1) din H.C.L. al Sectorului 6 nr. 
250/2021 privind stabilirea salariilor de bază și a coeficienților pentru 
funcţiile publice şi funcţiile contractuale din cadrul familiei 
ocupaţionale “Administraţie”, utilizate în cadrul Subdiviziunii 
Administrativ-Teritoriale Sector 6 al municipiului Bucureşti, cu 
modificările și completările ulterioare 

4. 
nr. 1 și nr. 5 

 

Proiect de hotărâre nr. 317/10.12.2024 pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 179/28.08.2023 privind aprobarea 
contractării unei/unor finanțări rambursabile interne în valoare de până 
la 150.000.000 lei, cu modificările şi completările ulterioare 
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instituției Primăriei Sectorului 6, de la societatea civilă au fost primite propuneri, sugestii sau 
recomandări cu privire la proiectul de hotărâre numărul 266 din 02.10.2024 privind aprobarea 
Regulamentului de atribuire și exploatare a locurilor de parcare din  parcajele de reședință, 
parcajele de tip SMART PARKING și parcajele destinate bicicletelor și 
autovehiculelor pe două roți, din administrarea Consiliului Local al Sectorului 6 al 
Municipiului București prin Administrația Comercială Sector 6. Pentru celelalte proiecte de 
hotărâri supuse dezbaterii pentru ședința ordinară de astăzi nu s-au înregistrat propuneri, 
sugestii sau recomandări.  

Avem depuse și două note de retragere. Prima notă de retragere este pentru proiectul 
numărul 318 din 11.12.2024 pentru instituirea unei derogări de la prevederile art. 2 alin. (1) din 
H.C.L. al Sectorului 6 nr. 250/2021 privind stabilirea salariilor de bază și a coeficienților 
pentru funcţiile publice şi funcţiile contractuale din cadrul familiei ocupaţionale 
“Administraţie”, utilizate în cadrul Subdiviziunii Administrativ-Teritoriale Sector 6 al 
municipiului Bucureşti, cu modificările și completările ulterioare, în conformitate cu 
dispozițiile articolului 135 alineatul (6) din O.U.G. nr. 57 din 2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare.  

A doua notă de retragere este pentru proiectul numărul 227 din 28.08.2024, modificat în 
data de 05.12.2024 privind aprobarea Regulamentului pentru stabilirea și acordarea unor forme 
de sprijin financiar de la bugetul local al Sectorului 6 al Municipiului București pentru unitățile 
de cult aparținând cultelor religioase recunoscute din România situate pe raza                   
administrativ-teritorială a Sectorului 6 al Municipiului București, în conformitate cu 
dispozițiile articolului 135 alineatul (6) din O.U.G. nr. 57 din 2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 

Mai sunt alte modificări pe ordinea de zi? Dacă nu mai sunt, supun la vot suplimentarea 
proiectului ordinii de zi aprobat prin dispoziția numărul 2828 din 11.12.2024.                        
Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. Voturi “pentru”? 24 de voturi “pentru”.  

Supun la vot proiectul ordinii de zi aprobat prin dispoziția numărul 2801 din 
06.12.2024. Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. Voturi “pentru”? 24 de voturi 
“pentru”.  

 Vă propun o modificare, în sensul să mutăm ordinea de zi suplimentară, înaintea 
proiectului ordinii de zi, primele puncte să fie cele de pe ordinea de zi suplimentară.                   
Voturi “împotrivă”? 6 voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 18 voturi 
“pentru”, propunerea a fost aprobată.  

Supun la vot ordinea de zi în integralitatea ei. Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? 
Nu sunt. Voturi “pentru”? 24 de voturi “pentru”.  

Vă propun aceeași modalitate, ca la ședințele trecute, dacă nu sunt discuții generale,               
să trecem la votarea proiectelor în ansamblul lor. Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”?              
Nu sunt. Voturi “pentru”? 24 de voturi “pentru”.  

Primul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 319/11.12.2024 privind alegerea 
viceprimarului Sectorului 6 al Municipiului București care exercită primul calitatea de 
înlocuitor de drept al primarului Sectorului 6 al Municipiului București.  

Propuneri, vă rog! Domnul consilier Copaci, vă rog! 
Dl Constantin Alin Copaci, consilier local: Mulțumesc, doamna președinte!                 

Grupul P.N.L. îl propune pe domnul consilier Paul Cristian Moldovan. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Mai sunt alte propuneri? Dacă nu mai sunt alte 

propuneri, o să vă rog să luăm pauză un minut pentru buletinele de vot și comisia de numărare 
să-și intre în atribuții.  

PAUZĂ 
Dl Demirel Spiridon: O să dau citire componenței comisiei de numărare a voturilor: 

domnul Enache, domnul Alexandrescu, doamna Olteanu, domnul Dumitru, doamna Diaconu, 
doamna Trăistaru și doamna Florea. Domnul Enache lipsește, dar sunt membrii suficienți în 
componența comisiei. Dacă nu mai sunt colegi în afara sălii, să încep prin a striga în ordine 
alfabetică, doamnele și domnii consilier pentru exercitarea votului. A venit şi d-na Bordianu. 
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Se intră în procedură de vot secret 
D-na Adina Nicolescu: Avem procesul verbal privind alegerea viceprimarului 

Sectorului 6 al municipiului București care exercită primul calitatea de înlocuitor de drept al 
primarului Sectorului 6 al municipiului București. Referitor la rezultatul votului exprimat avem  
voturi “pentru” – 18 voturi, voturi “împotrivă” – două voturi, voturi nule - 3 voturi.           
Propunerea a fost aprobată. Felicitări! 

Vă rog să votăm proiectul în ansamblul lui. Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? 
Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. (Doamna Iagăr,        
d-na Olteanu şi domnul Niculescu nu participă la dezbatere şi la vot). 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 320/11.122024 privind 
alegerea viceprimarului Sectorului 6 al Municipiului București. 

Propuneri, vă rog! Doamna consilier Surulescu, vă rog! 
D-na Aurelia Surulescu, consilier local: Bună ziua, stimați colegi! Grupul social 

democrat îl propune, pentru funcția de viceprimar, pe domnul Tănăsuică Ion.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Domnul consilier Bojdan, vă rog! 
Dl Alexandru Teodor Bojdan, consilier local: Mulțumesc, doamna președinte! 

Grupul U.S.R. o propune pe doamna Mihaela Ștefan. Mulțumesc! 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte propuneri mai sunt? Dacă nu mai sunt alte 

propuneri, propun 5 minute pauză pentru buletinele de vot și revenim ulterior. 
 Până terminăm  buletinele de vot, o să-l rog pe noul viceprimar al Sectorului 6, domnul 

Paul Moldovan, să ni se alăture. Mulțumesc! 
PAUZĂ 
Dl Demirel Spiridon: Doamnelor și domnilor consilieri, dacă îmi permiteți o scurtă 

interpelare, de fapt, pe buletinul de vot. Aveți numele celor doi candidați și două coloane cu 
DA sau NU. Am să vă rog să marcați un X în coloana cu DA sau în coloana cu NU la fiecare  
sau cum considerați și cum doriți să procedăm, de aceea am deschis discuția, sau să faceți doar 
o singură mențiune fie pe DA, fie pe NU. Deci, să fie o singură mențiune pe vot, fie la DA, fie 
la NU, se bifează doar la un singur nume DA sau NU. Mulțumesc!  

Se intră în procedură de vot secret 
Dl Demirel Spiridon: Domnul Dumitru, domnul Enache, doamna Iagăr, domnul 

Niculescu și doamna Olteanu, sunt lipsă. Sunt 22 de consilieri prezenți la acest vot.                        
Și-a exprimat votul toată lumea? Mai este cineva care nu a votat?  

Avem o mică problemă, domnul Dumitru era și membru în comisia de numărare. 
Comisia de numărare a rămas în 4 membri. Am să vă rog să propuneți cel puțin încă doi 
membri pentru comisia de numărare pentru acest proiect. Vă rog! 

Dl Sorin Petcu, consilier local: Grupul P.S.D. îl propune pe domnul Traian Pană. 
Dl Demirel Spiridon: Mulțumim! 
Dl Cătălin Volintiru, consilier local: Şi grupul U.S.R. pe mine. 
Dl Demirel Spiridon: Este cineva “împotrivă” pentru amândoi? Nu. Se abține cineva? 

Nu. Domnilor, vă rog să supliniți absența colegilor dumneavoastră din comisia de numărare! 
PAUZĂ pentru numărarea voturilor 
D-na Adina Nicolescu: Avem procesul verbal privind alegerea viceprimarului 

Sectorului 6 al municipiului București. Referitor la rezultatul votului exprimat, voturi valabil 
exprimate 22, Tănăsuică Ion 16 voturi “pentru”, Ștefan Mihaela Ana-Maria 6 voturi “pentru”. 
Propunerea pentru domnul Tănăsuică Ion a fost aprobată.  

Supun la vot proiectul în ansamblul lui. Voturi “împotrivă”? 6 voturi “împotrivă”                  
(dl Baciu, dl Bojdan, d-na Bordianu, d-na Ştefan, d-na Vasile şi dl Volintiru). “Abțineri”?               
Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 16 voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat. (Doamna Iagăr,        
d-na Olteanu şi domnul Niculescu nu participă la dezbatere şi la vot, iar dl Dumitru nu este în 
sală). 

Felicitări și-l invit pe domnul Tănăsuică Ion, noul viceprimar, să ni se alăture! 
Mulțumim! 

Dl Demirel Spiridon: Dacă îmi permiteți, doamna președinte!  
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Doamnelor și domnilor consilieri, am rămas dator cu un anunț, așa cum o să procedez la 
fiecare ședință, dacă din doamnele și domnii consilieri prezenți sunt în stare de 
incompatibilitate sau conflict de interese cu vreunul din proiectele aflate pe ordinea de zi,               
vă rog să faceți această precizare la discutarea acelui proiect. Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Continuăm ședința. Următorul punct pe ordinea de 
zi: Proiect de hotărâre nr. 317/10.12.2024 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
Sectorului 6 nr. 179/28.08.2023 privind aprobarea contractării unei/unor finanțări 
rambursabile interne în valoare de până la 150.000.000 lei, cu modificările şi completările 
ulterioare. 

Discuții dacă sunt? Domnul consilier Copaci, vă rog! 
Dl Constantin alin Copaci: Mulțumesc, doamna președinte! Avem un amendament și,  

dacă îmi permiteți, o să-l citesc. “La proiectul de hotărâre pentru modificarea și completarea 
Hotărârii Consiliului Local Sector 6 numărul 179 din 20.08.2023 privind aprobarea contractării 
unei/unor finanțări rambursabile interne în valoare de până la 150.000.000 milioane lei,                  
cu modificările și completările ulterioare, la anexa proiectului de hotărâre se elimină poziția 1 
dotare prin PNRR a unităților școlare din Sectorul 6 în valoare de 1.149.286,82, totalul anexei 
la proiectul de hotărâre mai sus menționat se va diminua cu această sumă și va deveni 
130.969.459,36 de lei. Această modificare a fost necesară ca să fie aprobați indicatorii. 
Mulțumesc!  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Vă rog, doamna consilier Ștefan  
D-na Mihaela Ana-Maria Ştefan, consilier local: Se scoate acest obiectiv de investiții 

de pe lista obiectivelor care vor fi finanțate din contractul de împrumut?  
Dl Paul Cristian Moldovan, viceprimar: Da.  
D-na Mihaela Ana-Maria Ştefan: Dar nu avem nevoie de bani pentru asta sau de ce-l 

scoatem? 
Dl Paul Cristian Moldovan: Nu este eligibil.  
D-na Mihaela Ana-Maria Ştefan: Am înțeles! Mulțumesc! 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Vă rog, doamna consilier Iagăr! 
D-na Monica Iagăr, consilier local: Bună ziua! Am văzut și Anexa și suma spre 

aprobare. Eu n-am înțeles bine de ce se mai adaugă acești bani dacă în 2023 ați avut un proiect,  
nu bate una cu alta, adică mai aveți nevoie în plus de acești bani? Nu se specifică exact pentru 
ce. Da, am înțeles că mai este nevoie, dar sumele pe care le-aţi spus în dezbatere la 2023 în 
consiliu, n-au fost puse pe proiectul acesta?  

D-na Adina Nicolescu: Domnul director Ciocîrlan, vă rog! 
Dl Bogdan Ciocîrlan, director general, Direcţia Generală Economică: Împrumutul 

nu a fost aprobat la acea vreme, a trebuit să se actualizeze indicatorii din cauza aceasta și actele 
adiţionale să se semneze în minister.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte intervenții, dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt, 
supun la vot amendamentul domnului consilier Copaci. Voturi “împotrivă”? Nu sunt. 
“Abțineri”? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi “pentru”, amendamentul a fost aprobat 
(dl Dumitru nu este în sală). 

Supun la vot proiectul de hotărâre numărul 317 în ansamblul lui. Voturi “împotrivă”? 
Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi “pentru”, proiectul a fost 
adoptat (dl Dumitru nu este în sală). 

Următorul punct de pe ordinea de zi, vă rog domnul secretar general! 
Dl Demirel Spiridon: Doamnelor și domnilor consilieri, avem de aprobat                  

procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 19 noiembrie anul curent. Dacă sunt discuții pe 
acest proces-verbal? Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot procesul-verbal al ședinței ordinare 
din 19 noiembrie. Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 25 
de voturi “pentru”, procesul-verbal a fost aprobat. 

Şi de asemenea, procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 21 noiembrie anul 
curent. Dacă sunt discuții pe baza acestuia? Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot                     
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procesul-verbal al ședinței ordinare din 21 noiembrie. Voturi “împotrivă”? Nu sunt. 
“Abțineri”? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi “pentru”, procesul-verbal a fost aprobat. 

Mulțumesc! Doamna președinte, aveți cuvântul! 
D-na Adina Nicolescu: Mulţumim!       

 Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 308/4.12.2024 privind 
aprobarea schimbării destinației imobilului identificat cu numărul cadastral 210972, situat în 
strada Alizeului nr. 9, Sector 6 și a imobilului identificat cu numărul cadastral 211556, situat 
în Calea Giulești nr.7, Sector 6, care fac parte din baza materială a Școlii Gimnaziale nr. 168, 
în vederea demolării corpurilor de clădire C1,C2 și C3 din strada Alizeului nr. 9 și a 
corpurilor C1,C2 și C3 din Calea Giulești nr.7 și edificare a unor noi construcții destinate 
unității de învățământ, în cadrul programului național de investiții ,,Școli sigure și 
sănătoase’’.  

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, o să trecem la vot. Voturi ,,împotrivă”?                
Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi “pentru”, proiectul a fost 
adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 310/4.12.2024 pentru 
modificarea hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 233/12.09.2024, privind înființarea, 
organizarea și funcționarea Complexului de Servicii sociale Banca Locală de Alimente                
Sector 6, instituție publică cu personalitate juridică în subordinea Direcției Generale de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 6.  

Discuții, dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, o să trecem la vot. Voturi ,,împotrivă”?       
Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi “pentru”, proiectul a fost 
adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi : Proiect de hotărâre nr. 262/27.09.2024 privind 
aprobarea criteriilor aplicabile în anul 2025 la stabilirea ordinii de prioritate în soluționarea 
cererilor de locuință depuse de categoriile de solicitanți prevăzute de Legea locuinței                   
nr. 114/1996 și Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 74/ 2007.     
 Discuții, dacă sunt, vă rog? Vă rog, doamna consilier! 

D-na Eliza Crina Mona Vasile, consilier local: Mulțumesc! Am o întrebare legată de 
comisia aceasta, nu știu dacă este cineva de la D.G.A.S.P.C. în sală?   
 D-na Adina Nicolescu:  Da, este.       
 D-na Eliza Crina Mona Vasile: Bună ziua! Așa cum v-am întrebat și în ședința 
comisiei și nu mi-e foarte clar și voiam să-mi explicați. Eu sunt la primul mandat și cum este cu 
comisia aceasta? Adică dumneavoastră ați reevaluat toate dosarele sau puteți să mai ne spuneți 
odată cum s-a întâmplat acum? Ați spus că v-ați substituit comisiei și n-am înțeles exact, dacă 
ați reevaluat totul, ce trebuia să facă comisia sau cum a fost? 

D-na Adina Nicolescu: Vă rog să-i dați microfonul doamnei director Schmutzer! 
Mulțumesc! 

D-na Gabriela Schmutzer, director general Direcţia Generală Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Sector 6: Vă spuneam și în ședința de comisie, noi nu ne substituim 
activității comisiei, ci efectiv facem ceea ce trebuie să facă compartimentul de specialitate, 
respectiv cel de spațiu locativ, și anume: am procedat la reverificarea tuturor dosarelor care se 
aflau pe lista eligibilă, pentru atribuirea unei locuințe. De asemenea, am reverificat și am clasat 
foarte multe dosare care stăteau acolo de multă vreme și nu aveau niciun fel de mișcare.                 
Am făcut acest lucru pentru că, atât în anul 2024, că se termină, deci, putem vorbi deja l-a 
trecut despre anul acesta, cât și în 2023, nu a existat această listă de priorități trecută prin 
Consiliul Local şi atunci am considerat că este de datoria noastră și corect ca toți cei care 
doresc să acceadă la aceste locuințe sociale, să vină și să-și reînnoiască documentele de la 
dosar. Ceea ce s-a întâmplat! Pieptănând toate aceste dosare, s-a ajuns la un număr de 300, 
circa 330 de dosare, care la momentul acesta sunt reverificate, pregătite și în baza aprobării pe 
care astăzi o veți da dumneavoastră, sau nu, aceste dosare vor fi ierarhizate. Da, și vor căpăta 
acea ordine de prioritate cu care noi ne vom prezenta în comisie. Veți avea o listă cu ordine de 
prioritate, aceia vor fi cei care vor fi potențialii beneficiari ai locuințelor sociale. Cât privește 
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activitatea comisiei, având în vedere că există un nou Consiliu Local, acea comisie din care 
făceau parte consilieri locali, care unii dintre dânșii se regăsesc acum în noul consiliu, dar sunt 
o parte care nu se mai regăsesc, noi am considerat că, comisia trebuie reînnoită, trecută din nou 
prin Consiliul Local. Această hotărâre va fi promovată de către Direcția de administrație 
publică din primărie și o să o aveți și dumneavoastră atunci, la comisie, spre analiză.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim!       
 D-na Eliza Crina Mona Vasile: Ok! Eu voiam să clarificăm. Deci, criteriile care se 
supun acum la vot, prin acest proiect de hotărâre, vor fi puse în aplicare de către viitoarea 
comisie sau de către dumneavoastră. Pentru că, conform normelor de aplicare ale                  
Legii nr.  114/1996, este vorba de comisie care se instituie prin  hotărârea Consiliului Local.
 D-na Gabriela Schmutzer: Serviciul de specialitate propune comisiei acestă listă de 
prioritate, de fapt, rezultatele acestor analize şi comisia decide după aceea în cunoștință de 
cauză.   

D-na Eliza Crina Mona Vasile: Mulțumesc pentru clarificări! Doar aceasta voiam să 
știu că urmează să se instituie comisia și așteptăm propunerea de proiect de hotărâre de 
Consiliu Local pentru această comisie, care va pune în aplicare criteriile pe care le votăm 
acum. Bun. Mulțumesc frumos!        
 D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte intervenții? Doamna consilier Iagăr, vă rog! 
 D-na Monica Iagăr: Bună ziua! Am citit și eu reglementările, am ascultat-o pe       
doamna director și a spus și vreau să văd dacă este adevărat: Ați clasat toate dosarele? 

D-na Gabriela Schmutzer: Nu am spus asta. 
D-na Monica Iagăr: Ba da, ați spus că ați clasat dosarele.     

 D-na Gabriela Schmutzer: Am spus că am clasat dosare care se aflau acolo de foarte 
multă vreme, fără mișcare. Cel mai vechi dosar era din 1995, o persoană care în momentul de 
față are 92 de ani și este internată în Căminul Floare Roșie din subordinea D.G.A.S.P.C.-ului. 
Care era logica să se țină activ acel dosar? Existau foarte multe astfel de dosare, baza de date 
nu era pusă la punct, dosarele nu erau opisate și atunci a fost o muncă destul de asiduă de când 
am preluat noi, nici nu mai țin minte exact, de prin primăvară, ceva de genul, am preluat 
această activitate. Colegele mele au muncit foarte mult în a face curățenie în aceste dosare.
 D-na Monica Iagăr: Bun, v-am înțeles! Ați luat toate dosarele, unele au fost vechi,            
iar dumneavoastră ați clasat cu colegii dumneavoastră în cadrul instituției. Acea clasare nu 
trebuia făcută și aprobată la nivel de consiliu? 

D-na Gabriela Schmutzer: Vechea comisie a adoptat o hotărâre prin care s-a stabilit 
că, dosarele mai vechi de 3 ani, 5 au fost la început, noi am propus 3, o să vedem următoarea 
comisie cum lucrează, dosarele mai vechi de 5 ani vor fi clasate, pe motiv că sunt inactive. 
Deci eu, noi am considerat, și eu am făcut parte din comisie și fac de drept parte din comisie,      
în calitatea pe care o am de director la Asistență Socială, am considerat că o persoană care timp 
de 5 ani, la solicitările serviciului de specialitate să vină să-și reînnoiască documentația, nu a 
răspuns, înseamnă că nu mai este interesat. 

D-na Monica Iagăr: Avem aceste documente care stau la baza celor spuse de 
dumneavoastră, că n-au mai răspuns, adică este telefonic și doar am consemnat sau chiar 
D.G.A.S.P.C.-ul sau unii dintre colegii dumneavoastră s-au dus acolo să vadă dacă mai au 
nevoie sau nu mai au nevoie? Este o problemă foarte stringentă în Sectorul 6 și știți foarte bine.
 D-na Gabriela Schmutzer: Este o problemă stringentă categoric și tocmai de aceea o 
tratăm cu seriozitate. 

D-na Monica Iagăr: Pentru că eu chiar n-am înțeles, ați clasat alea cu 5 ani din proprie 
inițiativă OK, pe baza unei hotărâri. Verificările s-au făcut sau nu s-au făcut?  

 D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte intervenții, dacă mai sunt? Vă rog, doamna 
consilier Ștefan! 

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Două chestiuni. Una care a apărut, nu comisia a 
decis clasarea, ci Consiliul Local. Am agreat, prin hotărâre de Consiliu Local, ca dosarele care 
timp de 5 ani consecutiv nu vin la reverificare și chestia aceasta se poate proba din 
documentele de confirmare de primire, pentru că toate solicitările de reverificare au fost 
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transmise prin confirmare de primire prin poștă, deci nu e-mail și toate dosarele care timp                
de 5 ani nu au venit la reverificare am agreat, în Consiliuş Local, să le clasăm, tocmai pentru că 
existau foarte multe dosare care stăteau doar să adune praful. Vreau doar să mai fac                        
o clarificare pentru că, comisia, în 2023, a lucrat lista de priorități, am venit cu proiect de 
hotărâre, a fost aprobat și după câteva luni a fost anulată lista de priorități, atât la locuințele 
sociale, cât și la locuințele A.N.L, în acest consiliu, și tot comisia ca și listă de priorități pentru 
2024, în martie, colegele de la spațiul locativ, care la momentul respectiv erau în cadrul 
aparatului de specialitate al primarului, au trimis un e-mail, atât către mine în calitate de 
președinte al comisiei, cât și către domnul primar, cu privire la lista de priorități. Din păcate,      
nu s-a promovat un proiect de hotărâre al Consiliului Local pentru aprobarea listei de priorități. 
Sperăm ca după ce aprobăm astăzi criteriile, care au fost anterior avizate și de comisia din 
mandatul trecut și după ce facem și comisia care ar trebui să verifice punctajele cu care 
dosarele care au venit la reverificare se va întruni, să avem și proiectul de hotărâre cu lista de 
priorități și mai sper că se va finaliza și epopeea autorizației pentru racordare la apă și canal la 
șantier, ca să putem să atribuim locuințele, pentru că sunt oameni care văd blocurile gata și au 
impresia că noi de aici nu vrem să le dăm sau că ne gândim să facem cu totul și cu totul altceva 
cu ele, ceea ce este complet fals. Mulțumesc!        

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte intervenții dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt, 
vă rog să trecem la votarea proiectului. Voturi ,,împotrivă’’? Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt.               
Cu 25 de voturi ,,pentru”, proiectul a fost adoptat.                                                                 
 Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 266/02.10.2024 privind 
aprobarea regulamentului de atribuire și exploatare a locurilor de parcare din parcajele de 
reședință, parcajele de tip smart parking și parcajele destinate bicicletelor și autovehiculelor 
pe două roți din administrarea Consiliul Local al Sectorului 6 al Municipiului București, prin 
Administrația Comercială Sector 6.        
 Discuții, dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, vă rog să trecem la vot. Voturi ,,împotrivă”? 
Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. Cu 25 de voturi ,,pentru”, proiectul a fost adoptat.                                               

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 278/14.10.2024 privind 
aprobarea planului urbanistic de detaliu Bulevardul Timișoara, numărul 108 B, Sector 6, 
pentru construire stație de sortare deșeuri și compostare, cu regim de înălțime parter înalt, pe 
un teren în suprafață de 42.254m² imobil deținut de municipiul București, în administrarea  
Administrației Domeniului Public și Dezvoltare Urbană Sector 6.                                                         
            Discuții, dacă sunt? Domnul consilier Pană, vă rog!   

Dl Traian Pană, consilier local: Mulțumesc, doamna președinte! Aș dori să 
menționați, să spuneți colegilor avizul comisiei. Avizul a fost dat astăzi. Mulțumesc!  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Numai puțin, vă rog!     
 Dl Demirel Spiridon: Doamnelor și domnilor, avizul este favorabil pentru acest proiect 
de hotărâre.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte intervenții, dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt, 
o să trecem la vot. Voturi ,,împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. Cu 25 de voturi 
,,pentru”, proiectul a fost adoptat.        
 Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 307/29.11.2024 privind 
aprobarea tarifelor pentru colectarea și transportul separat al deșeurilor reciclabile, precum 
și pentru sortarea deșeurilor reciclabile colectate de pe raza administrativ-teritorială a 
Sectorului 6 al Municipiului București.        
  Discuții, dacă sunt, vă rog? Domnul consilier Nicolescu, vă rog!    
  Dl Ionuț Nicolescu, consilier local: Vă rog să se consemneze că mă abțin de la 
discuții și de la vot.           
  D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Doamna consilier Ștefan, vă rog!  
  D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: M-am uitat în componența tarifului. Spre deosebire 
de celelalte proiecte de hotărâre care reglementau tariful de colectare și transport, nu mai apar 
veniturile din valorificare și de la O.I.R.E.P.-uri și aș vrea să ne explice cineva de ce şi de 
asemenea, știu că s-a modificat legea și știu, că pentru delegarea serviciului de colectare și 
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transport deșeuri de la populație aveam nevoie de delegarea pe sortare, acum că avem și 
depozitare și tratare și sortare, când demarăm procedura de delegare a serviciului de colectare 
și transport? Mulțumesc!         

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Bun. La prima întrebare vă rog! Din executiv? 
Dl Corneliu Taftă, inspector Biroul Monitorizare și Control Servicii Publice: 

Referitor la întrebarea doamnei consilier Mihaela Ștefan, deci, până în acest moment, sortarea 
și colectarea deșeurilor reciclabile a fost făcută de URBAN și era normal, se reflecta în tarif, 
erau cu minus pe factură deșeurile reciclabile. Acum, delegând la Eco Sud, sortarea se va vedea 
în factură cam pe la jumătatea anului, veniturile din deșeurile reciclate, trebuie întâi valorificate 
și după aceea, O.I.R.E.P.-ul o să ne dea și partea lor de subvenție. Deci, deocamdată nu sunt pe 
flux deșeurile. Referitor la delegare, procedura este în derulare și cred că în februarie, cel 
târziu, va fi gata.   

D-na Adina Nicolescu: Iar la a doua întrebare, doriți să vă mai interveniți,                 
domnul viceprimar?           
 Dl Paul Cristian Moldovan: Da. Procedura pentru colectare și transport deșeuri 
menajere va fi lansată, zicem noi, probabil în luna ianuarie, pentru că acum actualizăm caietul 
de sarcini după modificările legate de separarea procesului de sortare față de colectare și 
transport. Deci, o să venim, nu cred că la următoarea ședință de consiliu, dar în ianuarie, 
probabil, o să venim cu caietul de sarcini pentru colectare și transport.  
 D-na Adina Nicolescu: Mulţumim! Doamna consilier Ștefan, vă rog!  
 D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Vă rog, doar ca o clarificare și rugăminte, să-mi 
confirmați. În iunie ar trebui să avem un proiect de hotărâre nou, cu un tarif mai mic,                       
că, bănuiesc, că delegarea oricum nu o să ajungem să o facem până în iunie. Procedura este 
destul de stufoasă. Deci, dacă pe flux o să intre și valorificarea, în iunie ar trebui să sufere 
modificări în minus tariful. 
 Dl Corneliu Taftă: Da. 
 D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Doamna consilier Iagăr, vă rog! 
 D-na Monica Iagăr: O să fiu scurtă. Deci, este 374,62 tona pentru transport și 
colectare, plus încă 390,56 tona pentru sortare. Corect! În total 765 lei tona. Am înțeles bine, 
da? De ce acum? De ce în luna asta trebuie să modificăm, dacă nu avem totul pus la punct, 
exact cum zice doamna Mihaela, de ce trebuie să modificăm niște prețuri pe plus populației?              
Noi, acum, nu cred că ar trebui, noi vom vota împotrivă, clar, grupul A.U.R., dar întrebarea 
este de ce suma aceasta foarte mare, că este foarte mult, dacă este exact cum spune colegul 
dumneavoastră, că la URBAN nu s-au regăsit sumele acestea? Eu zic că este foarte mult, 
suntem împotrivă, clar, dar trebuie să ne dați explicații, de ce acum, dacă nu sunteți puși la 
punct, cu documentele? 
 Dl Corneliu Taftă: Activitatea de sortare a deșeurilor reciclabile a fost delegată.            
Deci, și contractul trebuie să se desfășoare la data în care este contractul. La URBAN era,              
într-adevăr, puțin mai mic tariful, datorită faptului că erau cheltuielile de transport, mai ales, 
foarte mici. Ei transportau în Sectorul 6, nu la Vidra.      
 D-na Monica Iagăr: Și de ce avem o firmă care transportă la Vidra și nu transportă 
mai aproape? De ce să-i punem populației în cârcă niște tarife, astăzi, dacă documentațiile,             
în sine, cum zice doamna Mihaela, nu sunt făcute. Hai să așteptăm documentațiile. Hai să 
vedem ce vom avea pe minus și după aceea, în iunie, când terminăm toate proiectele, să votăm 
niște prețuri bune pentru oameni. Păi noi, dacă le spunem oamenilor acum, că este 756 tona și 
că le modificăm prețurile, ei nu înțeleg că o să fie pe minus în iunie, ei înțeleg ce au astăzi în 
buzunar. Nu înțeleg de ce trebuie să facem asta? Nu, că nu înțeleg, înțeleg de ce trebuie să 
facem, v-am înțeles că transportul este mai lung, este mai scump, modificările s-au făcut,                 
nu mai este firma URBAN, este  Eco Sud, știu toate documentele acestea, dar nu este Ok!             
Deci, eu zic că nu este OK.         
  D-na Adina Nicolescu: Vă rog!       
  Dl Paul Cristian Moldovan: Doamna Iagăr, situația este următoarea.                      



Page 11 of 19 

 

În București, din păcate, există un monopol al depozitării. El se face într-adevăr la Vidra, la 
Eco Sud. Deci, Eco Sud are un monopol pe depozitare. Acela este un tarif...  
 D-na Monica Iagăr: Eu n-am spus că nu sunteți angrenaţi. Eu știu foarte bine că este 
un tarif, dar de ce astăzi? De ce nu așteptăm minusul pe care îl avem, ca să dăm un preț corect 
populației. Noi, acum, le dăm un preț mare, după care ce o să le spunem? Păi, stați, că o să 
așteptați facturile din iunie și, de fapt, o să vedem ce minus aveți, că până în iunie, cine știe ce 
inflație mai avem și ce transport o să mai avem la tona de transport ș.a.m.d.. De aceea vă 
întreb.                       

Dl Paul Cristian Moldovan: Pentru că pănă aflăm dacă este în minus sau în plus, 
operatorii de salubritate duc în continuare deșeuri la depozitare. Evident că după ce ştiu 
cantitatea... 
 D-na Monica Iagăr: N-au decât. Este prețul foarte mare. N-au decât.    

Dl Paul Cristian Moldovan:  Şi să nu-i plătim sau cum? 
D-na Monica Iagăr: Nu, îi plătiți la prețul pe care...., de ce aţi stabilit prețuri cu un 

contractor nou peste prețul de la URBAN sau cum se numesc ei? Nici nu contează cum se 
numesc ceilalți.           
 D-na Adina Nicolescu: Vă rog să-l lăsați și pe domnul Dubălaru Lucian să intervină! 
Vă rog să vă prezentați!    

Dl Lucian Dubălaru, director general Administrația de Salubrizare Sector 6:             
Lucian Dubălaru, director general Administrația de Salubrizare Sector 6. Vreau doar să clarific 
ce a spus doamna consilier Mihaela Ștefan. Ați înțeles greșit, sunt niște proceduri diferite.            
Noi trebuie să delegăm separat fiecare proces al gunoiului. Noi am avut o procedură liberă,              
o licitație derulată pentru partea de sortare, care a fost câștigată, conform legii, de către Eco 
Sud. Noi, nu facem acum decât să punem în aplicare acel câștigător. A avut o perioadă de 
mobilizare, iar începând cu data de 16 decembrie, contractul acela trebuie să-și exercite 
drepturile contractuale. Partea la care făcea referire doamna viceprimar, face parte tot din 
trasabilitatea, mă scuzați, m-am obișnuit de mandatul trecut, doamna consilier, face referire la o 
procedură care trebuie urmată, care va trebui să intre în transparență publică și în consultare, 
după care să urmeze pașii legali de a intra în procesul de licitație. Acolo, normal că, dacă ea nu 
a ajuns în procesul de licitație, nu are cum să fie clară. Aceea va stabili ridicarea gunoiului de 
la populație și tarifele. Deci, sunt două lucruri diferite, apropo de pregătirea administrației 
pentru următoarea procedură. Deci, acolo este încă în desfășurare, la ce făcea referire și domnul 
viceprimar și doamna consilier, normal că nu putem avea un tarif acum, iar pe partea aceasta de 
delegare pentru sortare, conform fișei de fundamentare a tarifului, cei de la Eco Sud au avut o 
procedură, ei au 390 lei, după care la șase luni de zile, în funcție de cantitatea pe care ei au 
procesat-o și au vândut-o către O.I.R.E.P.-uri, vor rezulta niște sume, care vor sta la baza 
recalculării tarifului acesta, care poate fi mai mic sau mai mare, dacă noi ne respectăm 
targhetele cantitative, să zicem așa, pe care le ducem către sortare.  

D-na Monica Iagăr: Am înțeles tot! 
Dl Lucian Dubălaru: Perfect. 
D-na Monica Iagăr: Doar că aici zice clar, în urma adresei operatorului URBAN, 

ajustăm prețurile, adică URBAN-ul ne ajustează prețurile pentru că face distanță la Vidra, cum 
a zis domnul viceprimar, pentru că, pentru că... Întrebarea mea era foarte clară: de ce trebuie să 
mărim, ce ne dă în plus nouă?                         

Dl Lucian Dubălaru: Vă explic acum. Cum spunea și domnul Taftă mai devreme, 
până acum, adică până în momentul câștigării de către Eco Sud a părții de sortare, această 
operațiune o făcea URBAN-ul și el venea cu un tarif stabilit în conformitate cu aceste sume 
provenite de la O.I.R.E.P.-uri. Acum, el nemaifăcând această activitate, pentru că noi             
Primăria Sectorului 6 am delegat către alt operator, adică către Eco Sud, toată partea aceasta de 
valorificare a reciclabilului este în atributul Eco Sud, automat URBAN-ul nu mai câștigă bani 
din reciclare și, bineînțeles, vine și ne tarifează partea de transport, pentru că el este colectorul 
la nivelul Sectorului 6. După ce procedura aceea la care făcea referire doamna consilier se va fi 
terminat, adică anul viitor, acolo se va regla exact cine este colectorul care duce pe fluxul 
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acesta de deșeuri, de aceea URBAN-ul, nemaivalorificând el acel reciclabil, nu mai are cum să 
mențină același preț și a venit cu modificare, urmând să plimbe banii de la URBAN, se 
transformă, se duc la Eco Sud, iar cei de la Eco Sud, conform fișei de fundamentare, au 
reglementarea tarifului o dată la 6 luni. Deci, doar s-au dus banii dintr-o parte în alta și 
URBAN nu face o activitate care înainte și-o deconta din valorificare, acum nu şi-o mai 
decontează el pentru că nu mai face el... 

D-na Monica Iagăr: Deci, avem două firme care fac acelaşi lucru.   
Dl Lucian Dubălaru: Aşa prevede legea. 
D-na Monica Iagăr: Una transportă, una reciclează. 
Dl Lucian Dubălaru: Este greșită informația, este clarificarea lanțului gunoaielor. Așa 

spune legea. Eu trebuie să clarific exact cum am făcut și pe partea de biodeșeuri din curți și 
grădini și avem un contract cu Iridex și trebuie să-l ducem acolo. Așa am făcut cu Eco Sud prin 
procedură perfect legală și mă obligă legea să fac demersurile acestea, nu le-am făcut noi că 
vrem să avem două firme. După cum ați spus și dumneavoastră, există o ultimă etapă și atunci 
închidem tot ciclul. Este acea delegare de serviciu de colectare de la populație care va închide 
tot acest angrenaj și atunci vom avea clarificat în legislație și conform, toată trasabilitatea 
deșeului la nivelul Primăriei Sectorului 6.  

D-na Monica Iagăr: Bun, m-ați lămurit, nu votăm!     
 D-na Adina Nicolescu: Mulțumim pentru clarificări, domnul Dubălaru! 

Alte intervenții dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt, vă rog să trecem la vot.                      
Voturi ,,împotrivă”? 3 voturi ,,împotrivă” (d-na Iagăr, dl Niculescu, d-na Olteanu). “Abțineri”?                
Nu sunt. Voturi ,,pentru”? Cu 21 de voturi ,,pentru”, proiectul a fost adoptat.   
 Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre numărul 287/01.11.2024 privind 
aprobarea tarifelor pentru utilizarea locurilor tip smart parking, a locurilor din parcările 
securizate pentru biciclete și a locurilor pentru motociclete aflate în administrarea                  
Consiliului Local al Sectorului 6 prin Administrația Comercială Sector 6.    
 Discuții dacă sunt? Doamna consilier Ștefan, vă rog ! 

D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Bun, încă un proiect care majorează tarifele la smart 
parking, la parcările de biciclete și, foarte important, stabilește tarife pentru parcările de 
motociclete. Acum, am înțeles că ele nu sunt reglementate în strategia de parcare                        
a P.M.B.-ului. Iarăși, am înțeles că ele sunt avizate ca și parcaje de reședință și mai știu din 
practică, de exemplu la Sectorul 3, că parcările de motociclete sunt tarifate la același tarif ca 
parcările de reședință și întrebarea către executiv este dacă noi aici avem cadru legal să 
reglementăm tarife pentru parcajele de motociclete, mai ales că atunci când cerem OK-ul de la 
comisia de circulație, ni le avizează drept parcări de reședință.                                          
 D-na Adina Nicolescu: Mulțumesc! Domnul director Ciocîrlan Cătălin, vă rog! 
 Dl George Cătălin Ciocîrlan, director general adjunct Administrația Comercială 
Sector 6: Buna ziua! Nefiind interzise prin această strategie de parcări, nu văd unde ar fi 
problema să le reglementăm noi. Tocmai că avem aviz pentru ele și avem solicitări pentru ele.
 D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Doamna consilier Iagăr, vă rog!   
 D-na Monica Iagăr: La fel întreb, de ce trebuie să mărim prețul? De ce mărim acum 
toate prețurile? Ne-am ales la 9 iunie. În iunie am spus că nu mărim, că facem pentru populație. 
Suntem într-o zonă, în momentul de față, foarte aglomerați din punct de vedere politic. Dacă 
noi venim către populația care ne-a votat și care ne-au adus aici împreună cu taxe peste taxe, 
deșeuri, le explicăm că parcarea... Ați făcut ceva în plus la parcarea aceeaa? Este ceva în plus?
  Dl George Cătălin Ciocîrlan: Da. La parcările smart, anul trecut, s-au instalat 387 de 
prelate, pentru că existau scurgeri de la celelalte autovehicule și, în plus, avem nevoie să facem 
investiții anul viitor. 

D-na Monica Iagăr: Deci, noi adunăm banii pentru investiții? Extrabugetari, la 
primărie, există?   

Dl George Cătălin Ciocîrlan: Nu. V-am spus ce am făcut deja anul trecut și vă spun ce 
este necesar, să facem în viitor, pentru că ele sunt montate în 2009 și vârsta lor începe să-şi 
spună cuvântul.  
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D-na Monica Iagăr: Am văzut că sunt tarife și de parcare 200 lei pe mașină, este 
enorm de mult. 

Dl George Cătălin Ciocîrlan: De la 170 la 200 lei? 
 D-na Monica Iagăr: Este enorm de mult!      

  Dl George Cătălin Ciocîrlan: Gândiţi-vă că este un sistem automatizat care necesită 
atât mentenanță lunară, care costă în momentul de față 70.000 lei pentru cele 54 de module, cât 
și verificare anuală. 

D-na Monica Iagăr: Noi, Primăria Sectorului 6, n-avem de unde următoarele 6 luni să 
substituim acești bani, ca să venim undeva în luna aprilie-mai cu modificările acestea de tarife. 
De ce este neapărat?  

Dl George Cătălin Ciocîrlan: Stimată doamnă, tehnic m-aţi întrebat, eu am răspuns 
tehnic de ce este nevoie de această mărire.  

D-na Monica Iagăr: Da, răspunsul tehnic este un calcul așa ambiguu, pentru că noi, 
populației, n-avem cum să explicăm că dumneavoastră ați schimbat prelatele, că nu se văd... 

Dl George Cătălin Ciocîrlan: Ba se văd, fiecare utilizator vede.  
D-na Monica Iagăr: Că dumneavoastră aveți automatizare, că automatizarea a costat 

în loc de 5 lei, a costat 10 lei,  nu-i interesează. Pe ei îi interesează că de la 170 lei îl ducem                 
la 200 lei. Nu vom vota acest proiect, dar aș vrea să știu dacă este înregistrată această ședință. 
Bun! Mulțumesc! Este online. Nu va vota grupul A.U.R. acest proiect pentru că este enorm de 
mult. Taxe peste taxe, deșeuri, mi-ați explicat că aveți nevoie de transporturi și că sunt două 
firme, deci, în loc de una, acum avem două, deci, a mai venit încă o firmă aici care lucrează pe 
teritoriu. Acum îmi spuneți că ați făcut nu știu ce în plus, dar nu se substituie. La 30 de lei 
înseamnă 6 euro pe lună ori 12, înseamnă 72 pe an. Este enorm de mult, enorm de mult.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumesc! Doamna consilier Ștefan, vă rog! 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Eu aș vrea doar să nu folosim ca pretext faptul că 

nu există în strategia de parcări parcajele pentru motociclete. Avem în sală grupuri politice care 
sunt reprezentate și în Consiliul General al Municipiului București și ar fi bine să folosim,  
dacă am sesizat că există nevoia cetățenilor de parcaje pentru motociclete, să folosim imputul 
acesta și să schimbăm strategia de parcări. Eu nu cred că noi avem cadru legal să stabilim 
aceste tarife peste Consiliul General al Municipiului București și din acest motiv nici noi nu 
vom vota acest proiect. Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Domnul consilier Bojdan, vă rog!  
Dl Alexandru Teodor Bojdan: Mulțumesc, doamna președinte! Eu sper că vorbesc în 

cunoștință de cauză despre parcări smart parking, ca beneficiar a unui astfel de loc de parcare 
pentru vreo 3 sau 4 ani. Într-adevăr, eu am văzut investițiile în prelatele respective cunosc și 
starea deplorabilă a unora dintre aceste platforme mâncate de rugină, principala cauză pentru 
care și mașina mea a fost avariată parțial. Mulțumesc pentru investiții, este ceea ce am discutat 
cu, înțeleg fosta doamna director Crăciun, timp de ani de zile și pentru aceasta am și aprobat un 
proiect de hotărâre numărul 200 din 2022, aprobat în unanimitate, dacă vă aduceți aminte, de 
toți consilierii locali, ca să mai facem module smart parking. Înțeleg că sunt scumpe, nu știu 
investiția inițială, componenta de mentenanță, mi-e neclar ce este scump cu astfel de module, 
cert este că noi am aprobat acest H.C.L. și nu s-a întâmplat nimic. Creșterea costului a fost întâi 
de la 130 pe lună la 150 pe lună și ulterior, la 170. Eu am înțeles raționamentul, mie, cel puțin 
părerea mea personală, repet, ca beneficiar, nu mi s-a părut niciodată un preț extraordinar de 
mare, comparând cu alternativa prețurilor din străinătate. Dacă vrem o țară ca afară și vrem să 
beneficiem de confort în propriul autovehicul, ar trebui să fim și dispuși să plătim pentru asta. 
Spațiul public nu este gratuit și ar trebui să ne obișnuim cu ideea că va costa din ce în ce mai 
mult, din păcate. După cum vedeți, eu vorbesc în cunoștință de cauză, sunt documentat și 
vorbesc aplicat, cu date în față. Așadar, eu sunt de părere că ar trebui să ne gândim la o 
majorare, dacă este oportună sau nu, după ce analizăm fezabilitatea extinderii sistemului de 
smart parking, așa cum Consiliul Local s-a tot angajat din 2009 încoace să facă întâi 100 de 
module, după aceea 150, acum sunt vreo 56, dacă nu mă înșel. Deci, întâi discutăm cu toate 
chestiunile acestea în față, discutăm planul de investiții care ne-a fost transmis pe email astăzi 
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dimineață, dacă nu mă înșel, discutăm eventuale alte componente care afectează costurile cu 
mentenanța și stabilim un preț. Ce vreau eu în schimb, este să stabilim un preț pe care să nu-l 
mai modificăm o dată la șase luni sau un an, așa încât beneficiari acestor locuri de parcare să-și 
poată face un plan de buget pentru un an întreg, să înțeleagă dacă mai este fezabil să dețină o 
mașină proprietate personală, să-și închirieze, să meargă cu S.T.B. sau cu RIDE sharing. 
Mulțumesc frumos! Votul meu pentru proiectul de astăzi va fi “abținere”.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte intervenții, dacă mai sunt? 
Doamna consilier Bordianu a ieșit din ședință. Suntem 24 de consilieri prezenți.  
Trecem la votarea proiectului numărul 287 din 01.11.2024. Voturi ,,împotrivă”?                    

3 voturi ,,împotrivă” (d-na Iagăr, dl Niculescu, d-na Olteanu). “Abțineri”?  6 “abţineri”                   
(dl Baciu, dl Bojdan,  dl Răcaru, d-na Ştefan, d-na Vasile şi dl Volintiru). Voturi ,,pentru”?             
Cu 15 voturi ,,pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 289/01.11.2024 privind 
aprobarea tarifelor pentru serviciile prestate și utilizarea domeniului public și privat aflat în 
administrarea Consiliului Local al Sectorului 6 prin Administraţia Comercială Sector 6. 

Discuții dacă sunt? Domnul consilier Copaci, vă rog! 
Dl Constantin Alin Copaci: Mulțumesc, doamna președinte! Am un amendament la 

acest proiect. Amendament numărul 1 la proiectul de hotărâre al Consiliului Local numărul 289 
din 01.11.2024 privind aprobarea tarifelor pentru serviciile prestate și utilizarea domeniului 
public și privat aflat în administrația Consiliului Local al Sectorului 6 prin Administrația 
Comercială Sector 6. Text original era la articolul 2, alineat 1. Prezenta hotărâre intră în 
vigoare începând cu data de 01.01.2025 și se modifică și va deveni articolul 2 alineat 1: 
Prezenta hotărâre intră în vigoare începând cu data de 01.01.2025 cu excepția secțiunii tarife, 
piețe, prevăzută în anexa la prezenta hotărâre care va intra în vigoare la data de 01.02.2025. 
Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte intervenții dacă mai sunt? Doamna consilier 
Iagăr, vă rog! 

D-na Monica Iagăr: La fel, grupul A.U.R. nu va vota aceste demersuri pentru că nu se 
justifică mărirea prețurilor în piețe. Nu există nimic din documentarea aceasta în care scrieți că 
acoperă costurile administrative, nu se face nimic în plus și știm foarte bine cum arată piețele 
înșirate aici, Orizont, Ialomiței ș.a.m.d.. Eu am făcut toate piețele acestea și nu s-a făcut nicio 
modificare din iunie ca noi astăzi să modificăm prețurile. Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Alte intervenții dacă mai sunt? Vă rog, domnul consilier 
Bojdan! 

Dl Alexandru Teodor Bojdan: Mulțumesc! Am înțeles raţionamentul creșterii sau în 
fine, nici măcar nu este o creștere, uneori este o scădere, sunt prețuri diferențiate pe cele trei 
piețe și voiam să întreb specific despre Valea Ialomiței, o piață reabilitată și o piață căreia eu   
i-am simțit lipsa pe timpul lucrărilor. Înțeleg că gradul de ocupare, conform discuțiilor din 
comisia juridică, este undeva la 70% în momentul de față la tarabe și 50% la magazine. Odată 
cu modificarea aceasta de preț, administrația comercială se așteaptă ca acest grad de ocupare să 
crească sau să scadă în următoarele 6 luni? 

 Dl George Cătălin Ciocîrlan: Prețurile pe care le stabiliți astăzi sunt strict pentru 
tarabe, nu pentru spațiile comerciale. Pentru spațiile comerciale, tarifele le-ați scăzut într-o 
hotărâre de consiliu anterioară. La tarabe, într-adevăr, avem o ocupare de peste 70%, aceasta 
pentru faptul că unele tarabe sunt ocupate sub formă de abonament de către producătorii care 
vin sezonier, cei cu roșii sau cei cu pepeni. În rest, sunt majoritatea comercianți care vin              
într-adevăr, zilnic. De aceea este doar 70% acum în această perioadă. 

Dl Alexandru Teodor Bojdan: Ok! Deci, așteptarea este ca de la primăvară să fie 
100% sau aproape de 100% gradul. 

Dl George Cătălin Ciocîrlan: În funcție de fiecare sezon și fiecare comerciant, 
producător care vine în piață. 

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Doamna consilier Ștefan, vă rog! 
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D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Eu știu că ați achiziționat tarabe noi, ce dimensiuni 
au? 

 Dl George Cătălin Ciocîrlan: 1,50 m dacă nu mă înşel, şi la Apusului și la Valea 
Ialomiţei.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte intervenții, dacă mai sunt? 
D-na Monica Iagăr: Puteţi să-mi spuneți și mie dacă 3 lei pe metru pătrat/zi, spațiu în 

interior, automat plăți, lapte, cafea sunt considerate extrabugetare sau ce faceți cu banii aceștia?  
Dl George Cătălin Ciocîrlan: Sunt bani care se constituie venit la Administrația 

Comercială Sector 6 tocmai pentru a ne putea plăti...  
D-na Monica Iagăr: Păi, dacă noi mărim, mărim, mărim și facem... 
Dl George Cătălin Ciocîrlan: Aici nu mărim. Aici nu aveam reglementat și acum am 

băgat un tarif. Nu aveam tarif pentru aceste aparate și avem nevoie.  
D-na Monica Iagăr: Da, păi văd că aveți pentru teren exterior sezonier pepeni şi ați 

spus mai înainte că se duc cu pepeni în piață. Acum îmi spuneți aici că pepenii sunt afară.            
Nu este niciun pepene în piață, pepenii sunt afară. 

D-na Adina Nicolescu: Haideți să rămânem pe subiect, vă rog și pe proiect! Dacă nu 
mai sunt alte intervenții, supun la vot amendamentul domnului Alin Copaci.                        
Voturi ,,împotrivă”? 3 voturi ,,împotrivă” (d-na Iagăr, dl Niculescu, d-na Olteanu). “Abțineri”?  
Nu sunt. Voturi ,,pentru”? Cu 21 voturi ,,pentru”, amendamentul a fost aprobat.  

Votăm proiectul în ansamblul lui. Voturi ,,împotrivă”? 3 voturi ,,împotrivă” (d-na Iagăr, 
dl Niculescu, d-na Olteanu). “Abțineri”?  O “abţinere” (dl Volintiru). Voturi ,,pentru”?                
Cu 20 de voturi ,,pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 309/04.12.2024 privind 
aprobarea Protocolului de colaborare între Sectorul 6 prin Direcția Generală Investiții 
Publice, Administraţia Domeniului Public şi Dezvoltare Urbană Sector 6 și Compania 
Municipală Termoenergetica București S.A..  

Discuții, dacă sunt? Vă rog, doamna consilier Ștefan! 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Am citit protocolul, înainte de toate înțeleg ideea 

inițiatorului, domnul viceprimar Moldovan, și mi se pare o idee bună, nu mi-e clar, totuși, cum 
putem, printr-un protocol, stabili furnizorul cu care Termo să facă niște lucrări? Nu înțeleg 
dacă protocolul acesta adaugă la legea achizițiilor publice sau pur și simplu uită de ea.  

Dl Paul Cristian Moldovan: Nu este vorba de a selecta furnizorul. Furnizorul, 
conform protocolului, cel care va efectua lucrările de refacere a domeniului public după 
intervențiile Termoenergetica, va fi Sectorul 6 prin furnizorii pe care îi are contractați prin 
proceduri de achiziții publice. Aceia vor fi furnizorii, cei pe care-i are Direcția de Investiții sau 
Administrația Domeniului Public, aceia vor fi furnizorii care vor reface și vor factura lucrările. 

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Doamna consilier Iagăr, vă rog!  
D-na Monica Iagăr: Păi, nu este treaba celor care fac și desfac să-și facă, să-și termine 

treaba? Noi mai angajăm alți furnizori, mai plătim alți bani, dacă aceia nu-și fac treaba, ca să 
înțeleg, da? 

Dl Paul Cristian Moldovan: Nu, n-ați înțeles! Nu noi plătim, ei plătesc lucrările de 
refacere, Termoenergetică. Dacă ei au intervenit să înlocuiască țevi, înlocuiesc ţevile fac ce 
trebuie acolo, după care agenții, operatorii pe care noi îi avem, vor lucra după ei și le vor 
factura lor lucrările de refacere, iar Termoenergetica va plăti facturile. Unu, ca să nu stăm cu 
gropi și doi, să nu mai avem parte de lucrări de refacere de doi bani ca până acum, care se 
surpau după două luni. 

D-na Monica Iagăr: Așa este, dar dacă ei nu-și fac treaba bine și noi acoperim gropile 
și groapa aceea se surpă, a cui este vina?  

Dl Paul Cristian Moldovan: Vina va fi a operatorului economic care nu a făcut 
refacerea cum trebuie.  

D-na Monica Iagăr: Şi acela o să vină să zică că: “eu am un protocol cu tine, ai venit 
după mine, eu știu ce ai făcut tu? 
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Dl Paul Cristian Moldovan: Orice lucrare are o perioadă de garanție și el va fi obligat 
ca pe banii lui, operatorul care n-a lucrat cum trebuie, să refacă.  

D-na Monica Iagăr: Adică și pe banii aceia și pe banii noștri, că trebuie să ne refacem 
și pe banii noștri, dacă nu au făcut lucrarea bine. 

Dl Paul Cristian Moldovan: Dumneavoastră dacă vi se strică televizorul, nu mai 
plătiți o dată în garanție să vi se repare, îl repară cine vi l-a vândut pe banii lui.  

D-na Monica Iagăr: Nu, m-ați înțeles. Termoenergetica lucrează o groapă, schimbă 
țevile, își fac treaba, după care poate că noi considerăm că nu și-a făcut treaba. Da, corect până 
aici, am înțeles corect? Care noi, se face o comisie? Nu, sunt bani în plus. Mai intervenim noi, 
cu lucrătorii noștri, cu furnizorii noștri, le mai dăm de lucru, adică, societăților noastre le dăm 
de lucru după Termoenergetica. Bun, le dăm de lucru. Dacă lucrarea Termoenergetica, într-un 
timp se surpă, că am văzut că se surpă, da, și cade o mașină în ea, Termoenergetica este 
vinovată, plătește daunele, dar Termoenergetica zice: “păi eu nu știu, pe baza protocolului pe 
care îl am cu Sectorul 6, după mine, au astupat și ei niște gropi, luați-i și pe ei la rost. Adică, 
noi devenim parte într-un întreg harnașament de astupare a unei gropi. Ne referim doar la 
groapă, da? 

Dl Paul Cristian Moldovan: Nu, pentru că acei furnizori vor lucra și vor fi plătiți de 
Termoenergetica. Prin urmare, Termoenergetica își asumă întreaga responsabilitate a lucrării 
de refacere.  

D-na Monica Iagăr: Și noi cum luăm furnizorii aceia, îi facem aleatoriu?                        
La Sectorul 6, câți furnizori avem, care fac asta? Sau facem pe SEAT sau pe achiziție publică 
luăm furnizorii aceia? 

Dl Paul Cristian Moldovan: Primăria Sectorului 6 sau A.D.P. au acorduri-cadru cu 
operatori economici pe componenta rutieră. Adică, acești operatori economici fac lucrări de 
investiții sau de reparații a domeniului public în domeniul rutier, adică, străzi, trotuare, alei, 
etc.  

D-na Monica Iagăr: Am înţeles! Nu votăm.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim pentru clarificări! Doamna consilier Ștefan, vă rog! 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Încerc și eu să fiu mai explicită. Noi nu credem că 

printr-un protocol putem stabili furnizorul cu care Termoenergetica să facă niște servicii, mai 
ales că, Termoenergetica este o companie municipală care trebuie să se supună legilor 
achizițiilor publice și noi o să ne abținem de la acest vot. Mulțumim! 

D-na Adina Nicolescu: Alte intervenții dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt, vă rog să 
trecem la vot! Voturi ,,împotrivă”? 3 voturi ,,împotrivă” (d-na Iagăr, dl Niculescu,                        
d-na Olteanu). “Abțineri”?  5 “abţineri” (dl Baciu, dl Bojdan,  d-na Ştefan, d-na Vasile,            
dl Volintiru). Voturi ,,pentru”?  Cu 16 voturi ,,pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 311/04.12.2024 pentru 
modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 166/24.11.2020 privind 
constituirea Comisiei Locale de Ordine Publică Sector 6. 

Propuneri vă rog! Doamna consilier Ștefan, vă rog! 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Grupul U.S.R. îl propune pe domnul consilier 

Alexandru Bojdan. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Domnul consilier Copaci, vă rog!  
Dl Constantin Alin Copaci: Mulțumesc, doamna președinte! Grupul P.N.L. îl propune 

pe domnul Enache Adrian Nicolae. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Doamna consilier Surulescu, vă rog! 
D-na Aurelia Surulescu: Grupul P.S.D. îl propune pe domnul Sorin Petcu. 
D-na Adina Nicolescu: Alte propuneri dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt, vă rog să 

luăm 5 minute pauză pentru buletinele de vot și pentru votare!  
PAUZĂ 
Dl Demirel Spiridon: În comisie sunt 3 membri. Vă rog să invitați doamnele și domnii 

consilieri în sală să începem procedura de vot și rog comisia de numărare să intre în atribuții! 
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Mai repet o dată procedura, se face un singur semn la “DA” sau “NU” pentru fiecare dintre 
persoanele de pe buletinul de vot. 

Se intră în procedură de vot secret 
D-na Adina Nicolescu: Avem procesul-verbal pentru modificarea hotărârii Consiliului 

Local al Sectorului 6 numărul 166 din 24.11.2020 privind constituirea comisiei locale de ordine 
publică Sector 6. Referitor la rezultatul votului, au fost 23 de voturi valabil exprimate. Pentru 
domnul Bojdan Alexandru Teodor - 20 de voturi “pentru”, Enache Adrian Nicolae - 19 voturi 
“pentru”, un vot “împotrivă”, Petcu Sorin - 19 voturi “pentru”, un vot “împotrivă” şi 3 voturi 
nule. Toate cele trei propuneri au fost aprobate.  

Votăm proiectul în ansamblul lui. Voturi ,,împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. 
Voturi ,,pentru”?  Cu 23 voturi ,,pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Continuăm ședința. Vă propun ca pentru următoarele trei proiecte să facem propunerile 
acum, să le strigăm, ulterior să luăm pauză pentru realizarea buletinelor de vot pentru toate cele 
trei proiecte, ulterior să votăm fiecare proiect în parte și voi striga în momentul în care votăm 
strict proiectul, veniți, votați, se numără, spunem rezultatul, trecem la următorul direct la vot. 
Sunteți de acord?  

Vă supun la vot propunerea de a merge cu toate trei proiectele cu propunerile pentru 
oameni și apoi exact, da, numărăm, spunem rezultatul și trecem imediat la vot la următorul 
proiect şi discuţiile pe proiecte tot acum, dacă doriți să le avem. Sunteți de acord cu propunerea 
mea? Voturi ,,împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. Voturi ,,pentru”? Cu 22 voturi 
,,pentru”, propunerea a fost aprobată (dl Niculescu nu este în sală).  

Următorul punct: Proiect de hotărâre nr. 312/04.12.2024 privind desemnarea 
reprezentanților Consiliului Local al Sectorului 6  în  Comisia pentru vânzarea spaţiilor 
comerciale sau de prestări de servicii din Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti, constituită 
conform Legii nr. 550/2002, cu modificările și completările ulterioare. 

Propuneri, vă rog! Doamna consilier Ștefan, vă rog! 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Grupul U.S.R îl propune pe domnul consilier 

Volintiru ca membru plin și pe domnul George Dumitru ca membru supleant.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte propuneri? Vă rog, doamna consilier Iagăr!  
D-na Monica Iagăr: Grupul A.U.R. o propune ca membru plin pe doamna Olteanu 

Laura și rămâne fără supleant. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte propuneri dacă mai sunt? Doamna consilier 

Trăistaru, vă rog! 
D-na Nicoleta Veronica Trăistaru, consilier local: Trăistaru, membru supleant.  
D-na Adina Nicolescu: Domnul consilier Copaci, vă rog! 
Dl Constantin Alin Copaci: Grupul P.N.L. o propune pe doamna consilier Nicolescu 

Adina membru plin. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumesc! Alte propuneri dacă mai sunt? 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Puneţi-mă pe mine supleant. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim!  
Următorul punct: Proiect de hotărâre nr. 313/04.12.2024 privind desemnarea 

consilierilor locali din cadrul Consiliului Local al Sectorului 6 care să facă parte din Comisia 
de evaluare a performanțelor profesionale individuale ale Secretarului general al Sectorului 6 
al Municipiului București. 

Aici sunt două poziții. Propunerile, vă rog! Domnul consilier Alin Copaci. 
Dl Constantin Alin Copaci: Mulțumesc, doamna președinte! Grupul P.N.L. îl propune 

pe domnul Enache Adrian Nicolae. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte propuneri? Vă rog, doamna Surulescu! 
D-na Aurelia Surulescu: Grupul P.S.D. îl propune pe domnul Pană Traian. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte propuneri mai sunt? Nu. 
Următorul punct: Proiect de hotărâre nr. 315/06.12.2024 privind aprobarea 

reprezentării Asociatului Unic în Adunarea Generală a Centrului de Inovare și Proiectare 
Urbană Sector 6 S.R.L.. 
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Propuneri, vă rog! Doamna consilier Ștefan! 
D-na Mihaela Ana Maria Ştefan: Grupul U.S.R. îl propune pe domnul consilier 

Cătălin Volintiru.  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Vă rog, domnul viceprimar! 
Dl Paul Cristian Moldovan: Eu vreau să-i propun pe domnul Alin Copaci și pe 

doamna Britany Diaconu din partea grupului P.N.L.. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Dacă nu mai sunt alte propuneri, o să vă rog să 

luăm pauză pentru a face buletinele de vot și apoi o să strigăm pe fiecare proiect în parte să 
votăm. Mulțumesc! 

Vom începe votul pentru proiectul de hotărâre numărul 312, desemnarea 
reprezentanților în Comisia de vânzare a spațiilor comerciale și de prestări servicii conform 
Legii nr. 550/2002.  

Se intră în procedură de vot secret 
Avem procesul verbal privind desemnarea reprezentanților Consiliului Local al 

Sectorului 6 în Comisia pentru vânzarea spațiilor comerciale sau de prestări servicii din 
Sectorul 6 al municipiului București, constituită conform Legii nr. 550 din 2002, cu 
modificările și completările ulterioare. Referitor la rezultatul votului exprimat au fost 22 de 
voturi valabil exprimate, Volintiru Cătălin - 22 de voturi “pentru”, Dumitru George - 21 de 
voturi “pentru” și un vot “împotrivă”, Trăistaru Nicoleta-Veronica - 22 de voturi “pentru”, 
Nicolescu Adina - 22 de voturi “pentru”, Ștefan Mihaela-Ana-Maria - 21 de voturi “pentru” și 
un vot “împotrivă”. Propunerile au fost aprobate.  

Vă rog să votăm proiectul în ansamblul lui. Voturi ,,împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”?  
Nu sunt. Voturi ,,pentru”?  Cu 22 de voturi ,,pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Trecem la votarea următorului proiect pentru care s-au făcut propuneri: Proiect de 

hotărâre nr. 313/04.12.2024 privind desemnarea consilierilor locali din cadrul Consiliului 
Local al Sectorului 6 care să facă parte din Comisia de evaluare a performanțelor 
profesionale individuale ale Secretarului general al Sectorului 6 al Municipiului București. 

Se intră în procedură de vot secret 
Avem procesul-verbal privind desemnarea consilierilor locali din cadrul Consiliului 

Local al Sectorului 6 care să facă parte din Comisia de evaluare a performanțelor profesionale 
individuale ale Secretarului general al Sectorului 6 al Municipiului București. Referitor la 
rezultatul votului, au fost 22 de voturi valabil exprimate. Enache Adrian-Nicolae - 22 de voturi 
“pentru”, Pană Traian - 21 de voturi “pentru” și un vot “împotrivă”. 

 Vă rog să votăm proiectul în ansamblul lui. Voturi ,,împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”?  
Nu sunt. Voturi ,,pentru”?  Cu 22 de voturi ,,pentru”, proiectul a fost adoptat.  

 Vă rog să trecem la următorul proiect pentru care deja s-au făcut propuneri, să trecem 
direct la vot. Proiect de hotărâre nr. 315/06.12.2024 privind aprobarea reprezentării 
Asociatului Unic în Adunarea Generală a Centrului de Inovare și Proiectare Urbană Sector 6 
S.R.L.. 

Se intră în procedură de vot secret 
Avem procesul-verbal privind aprobarea reprezentării asociatului unic în Adunarea 

Generală a Centrului de Inovare și Proiectare Urbană Sector 6 S.R.L.. Referitor la rezultatul 
votului au fost 22 de voturi valabil exprimate. Volintiru Cătălin - 21 de voturi ,,pentru”,          
Copaci Constantin Alin - 20 de voturi ,,pentru”, un vot “împotrivă”, Diaconu Britany - 20 de 
voturi ,,pentru”, un vot “împotrivă” şi un vot nul. Propunerile au fost aprobate.  

Vă rog să votăm proiectul în ansamblul lui. Voturi ,,împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”?  
Nu sunt. Voturi ,,pentru”?  Cu 22 de voturi ,,pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Întrebări și interpelări vă rog, dacă aveți! Doamna consilier Vasile Mona! 
D-na Eliza Crina Mona Vasile, consilier local: Mulțumesc! În legătură cu întrebările 

pe care le-am avut în una din ședințele trecute, pe 21, dacă nu mă înșel, când o să primim 
răspunsul? Cred că și doamna consilier Mihaela Ștefan a avut o întrebare atunci, doar voiam să 
vă amintim că așteptăm răspunsul.  
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D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Da, știu că așteptați, că mi-am adus aminte la 

începutul ședinței și i-am spus și domnului Răcaru, ce-i drept, cu dumnealui am apucat să 
vorbesc, o să mă interesez și eu, că l-am întrebat dacă a primit și o să mă asigur să primiți în cel 
mai scurt timp.  

Alte întrebări sau interpelări sunt? Dacă nu sunt, declar ședința închisă! Vă mulțumim! 
La revedere! 
 

 
 
 
 
 

Preşedinte de ședință,                                                                    Secretar general Sector 6, 
    Adina Nicolescu                                                                                 Demirel Spiridon 
 
 
 
 
 


